



Protokoll styrelsemöte S21 2021-09-20

Närvaro:	Kaspian Jakobsson	Ordförande
	Joel Bäcker	Skattmästare
	David Ekblad	Studierådsordförande
	David Jobrant	Informationsansvarig
	Love Barany	Cafémästare
	Victor Winkelmann	Näringslivsansvarig
	Hannes Östergren	Källarmästare
	Sean Jentz	Aktivitetsansvarig
	Marie Ask Ugglå	Sexmästare
	Linus Åbrink	Øverphøs
	Otto Holmström	Kårkontakt TLTH
	Ellen Petersen	D-chips Ordförande
	Rasmus Göransson	Jubileumsgeneral

- §1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan 12:17.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Ellen Petersen
 - Rasmus Göransson
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Sean Jentz till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Inget protokoll att godkänna
- §7 Information från kåren Ganska lugnt på kåren just nu, utbildningsbevakningen har börjat komma igång igen. Vidare är det snart dags för FM-val, datum för det kommer bestämmas inom kort. Nollningen håller på att rundas av.

Det kommer ske en del förändringar när det kommer till lokalbokningar. Det som kommer gälla är att kåren kommer släppa alla sina restriktioner med avseende på pandemin, bland annat kommer persongränser gå tillbaka till de begränsningar som fanns innan Covid-19. Beslut om evenemang kommer inte gå via kåren längre, det är nu enbart husen som avgör. Detta innebär också att andra lokaler som kåren besitter kommer öppnas upp och finnas tillgängliga för bokning, däribland mötesrum kommer kunna bo-



kas, lopftet lika så. Dock kommer Lopftet enbart vara öppet för bokning till första eller andra oktober på grund av dörrekonovering.

I Gasquesalen kommer det fortsatt inte gå att hålla eftersläpp, detta dock på grund av personalbrist på kåren. Detta har också gjort att Pedellen inte hunnit med reparationer och underhåll men detta kommer återgärdas när uthyrningarna har lugnat ner sig. Medan denna funktionärsbrist finns kommer salen bara hyras ut två gånger i veckan, Pedellen ska eftersträva att fördela ut bokningar jämnt över sektionerna. Bastun borde dock vara öppen.

Dessa begränsningarna är inte satta i sten utan de kan ändras om det så krävs.

- §8 Information PLCD Kvalitets och utvecklingsmedel ska diskuteras samt remisser för LTHs programstruktur. Programledningen funderar på att höja kravet för antalet A-poäng för att få ut sin examen.
- §9 Information från kollegierna SRX har diskuterat hur återvändandet till campus ska se ut.
Endimensionell analys kommer vara på distans fortsatt detta då logistiken inte har kunnat lösas. Så många tentor som möjligt ska vara på plats.
November är väldigt oklart, vissa tycker att man ska ha vissa moment på distans. Ett förslag är att skicka ut en enkät om vad som fungerat bra och mindre bra.
- §10 Ekonomisk status Bäckers säger att han har skickat iväg en hel del pengar på fakturor, D-sektionen ligger ute med pengar för sponsartiklar så som chepsar och ryggsäckar men dessa pengar är på väg in. Vidare så har Bäcker börjat jaga tillbaka pengar från obetalda fakturor.
Kaspian önskar att protokollet ska reflektera att Bäcker pratade i 3:e person under punkten.
- §11 Utskottsrapporter Winkelmann berättar att Q-group har generöst sponsrat en Pub under nollningen med 250 st sejdlar.
Hannes förkunnade att bilen går att bromsa igen.
Love sa att mer läsk på väg in med gamla och nya smaker. Har man önskemål om vad som ska köpas kan man kontakta honom.
- §12 Covid-19 Diskussion om ta bort stolar i iDét. Just nu står stolarna framme mellan kl. 11-14, detta fungerar bra.



Love Barany yrkade på att

- På att bara ta bort stolarna ut iDét kl 12-13

Diskussion kring om huset tillåter detta.

Mötet **beslöt** att godkänna yrkandet i förbehåll att huset godkänner det.

Andra delar av LTH har stängt deras microrum, iDét och Edekva-
ta har båda öppna.

Service och Teknik är stundom svåra att få kontakt med.

Husstyrelsemöte, inget nytt om lättade restriktioner.

Inget nytt om coronavårdar i iDét.

§13 Nollningen

Staben och resten av NollU jobbar förfullt med att förlänga nollningen i en vecka till då Nollegasquen är flyttad.

Andra sektioner avslutar sina nollningar.

E-sektionens styrelse ska i mån av plats bli inbjuden inbjuden till D-sektionens Nollegasque då vår styrelse blev inbjuden.

Varken inspektorsparet eller ordförnade kan närvara på Nollegasquen, en videohälsning kanske fixas.

§14 Omvärldsbevakning

Idag presenterades regeringens höstbudget av Magdalena Andersson.

Skakningar i Kina gällande ekonomi, ett av de största konstruktionsbolag är på väg att gå i konkurs vilket har skapat oroligheter.

I förra veckan var det "val" i Ryssland som råkade vara uppgjort sen innan.

§15 Val av funktionärer

Sean Jentz presenterade hur valberedningsprocessen för valet av D-sportare har gått till.

Mötet **beslöt** att välja in följande funktionärer i klump:

- Joel Wayne till D-sportare
- Albin Sverresson till D-sportare
- Noah Mayerhofer till D-sportare
- Emil Johansson till D-sportare

§16 Meddelanden

Målningen vid trappan är fin, men när kommer tavlan upp? undrade huset. Den skulle upp förra söndagen men folk var inte



tillgängliga.

Innebandykvällar håller på att startas upp igen av Aktu.

Nollningsväskorna håller på att delas ut, ungefär hälften är utlämnade. Fler datum för utlämning är på väg.

Pepparna önskar mer info kring amazing race.

Information från D-chip:

- Organisationsnummer för D-chip är på väg. De behövde skicka tillbaka protokoll och signaturer från firmatecknare.
- Emelia håller på att jobbar på posters till Infu. Eira ska ha möte med Näringsliv på D-sek.
- Fortsatt problem med lokalbokning.
- D-chip har börjat planerat en cykelfest som ska ske den 6:e oktober.

Punsch ska beställas, Marie håller på med det.

- §17 Övrigt Styreselrummet ska städas av David Jobrant och Love Barany, sen kommer ett städschema.
- §18 Veckans pickle || ferment Inget nya ferment att presentera :(
Surkålen är slängd, Love lät den stå ute men då efter ett tag så bildades skum på toppen så nu är den borta.
Loves surdeg såg död ut men den blev matad och lever.
Marie ska göra ginger beer, uppdateringar kommer.
- §19 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12.58.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Joel Bäcker
Skattmästare

Kaspian Jakobsson
Ordförande

Sean Jentz
Aktivitetsansvarig